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پاسخ منفی به استعفای آزمون 
مریم آزمون در ســمت خود ابقا شده و قرار است تیم ملی زنان 
ایــران با هدایت او در مســابقات انتخابی المپیک 2024 پاریس 
شرکت کند. به گزارش فوتبال 360، تیم ملی فوتبال زنان ایران 
خود را برای حضور در دور دوم مسابقات انتخابی المپیک 2024 
پاریس آماده کند. در دور نخست قرار بود شاگردان مریم آزمون 
بــا تیم های ملی میانمار، بنگلادش و مالدیــو رقابت کنند، اما با 
انصــراف 2 تیم بنگلادش و مالدیو معادلات تغییر کرد و در قالب 
یک بازی رفت  و برگشــت سرنوشت تیم صعودکننده به مرحله 
دوم انتخابی المپیک 2024 پاریس مشــخص شد. زنان فوتبال 
ایران در بازی رفت بردی یک گله را به دست آوردند و تساوی 1-1 
در بازی برگشت باعث صعود شاگردان آزمون به مرحله دوم شد.

مسئولان فدراســیون فوتبال بعد از صعود تیم ملی زنان به دور 
دوم انتخابی المپیک که در دوره های قبلی هم مسبوق به سابقه 
بود، وعده حمایت دادند و بعد از قرعه کشــی انجام شده مشخص 
شــد که شــاگردان مریم آزمون باید در دور دوم مرحله انتخابی 
المپیک 2024 پاریس به مصاف تیم های ملی استرالیا، فیلیپین 
و هنگ کنگ بروند. باتوجه به قرعه دشواری که تیم ملی فوتبال 
زنان ایران با آن مواجه شده بود، تصور می شد که برنامه منظمی 
برای حضور تیم ایران در رقابت هــای دور دوم انتخابی المپیک 

چیده شود، اما این اتفاق رخ نداد.
شاگردان آزمون در طول 5 ماه گذشته یک اردوی برون مرزی به 
مقصد کشور روسیه داشتند که در 2 بازی دوستانه، دو شکست 
سنگین را مقابل حریف اروپایی خود که در سالیان گذشته فوتبال 
آن در حالت تعلیق قرار داشــت، متحمل شدند و در بازگشت به 
ایــران هم اردوی 10 روزه در انزلــی، دیگر برنامه مهم تیم ملی 
فوتبال زنان ایران بود. در شــرایطی که تصور می شــد باتوجه به 
درخواســت کادرفنی تیم ملی برای تعویــق لیگ برتر، اردوهای 

سریالی در شهریورماه برگزار شود اما این اتفاق رخ نداد.

بانوان مرودشتی قهرمان کاراته 
سبک، فارس شدند

تیم بانوان شهرســتان مرودشت در مسابقات کاراته بانوان سبک 
wmf بر ســکوی قهرمانی ایستادند. به گزارش ایرنا، مسئول این 
ســبک اعلام کرد:  در این پیکارها 600 ورزشــکار بانو از فارس 

حضور داشتند.
آســیه مردانی ادامه داد:  در پایان این مبــارزه پس از اینکه تیم 
مردانی مرودشــت عنوان نخســت را به خود اختصاص داد،  تیم 
کاراته کوثر شیراز نایب قهرمان شد و تیم باشگاه جعفری سعادت 

شهر هم بر سکوی سوم ایستاد.
وی اضافه کرد: همچنین دراین پیکارها کاپ اخلاق به تیم مینا 
مهبودی و مریم زارع از شــیراز رسید و در پایان هم به تیم های 

برتر جوایزی اهدا شد.

رحمتی امیدوار
به تصویب قانون جدید

جذب هافبک دفاعی اسپانیایی در حالی انجام شده که فهرست 
بازیکنان بزرگسال نســاجی جای خالی ندارد. به گزارش فوتبال 
360، نســاجی مازندران یکی از 3 نماینده فوتبال ایران در فصل 
جدید لیگ قهرمانان آســیا است و مازنی ها به دنبال آن هستند 
تا برای نخســتین بار در تاریخ باشگاه خود حضور در رقابت های 
آســیایی را تجربه کننــد. مازنی ها در آخرین اقــدام خود برای 
جذب بازیکن جدید، شب گذشته با خوزه آنتونیو دلگادو هافبک 
دفاعی اهل کشــور اسپانیایی با ســابقه بازی در لالیگای اسپانیا 
و تیم هایــی مانند الچه و رئال بتیس به توافق رســیدند. اما در 
شرایطی  قراردادش را با نساجی مازندران به امضا رساند و رسماً 
به عنوان بازیکن جدید این تیم معرفی شد که فهرست بازیکنان 
نساجی برای حضور در لیگ برتر براساس قوانین نقل وانتقالات پُر 
شده است. هر تیم براساس قانون می تواند از 19 بازیکن بزرگسال 
در فهرســت خود بهره ببرد که مازنی ها تا پیش از جذب دلگادو 
به این سقف رسیده بودند و حالا جذب این هافبک باتجربه برای 
تیمِ تحت مهدی رحمتی دردسرساز شده است و شایعاتی مبنی 
بر اینکه هافبک اسپانیایی قرار است صرفاً در لیگ قهرمانان آسیا 

به میدان برود، به میان آمده است.
کارگروه ناظر بر قراردادهای ورزشی در روزهای گذشته تشکیل 
جلسه داده و گفته می شود که در این جلسه طرح افزایش سهمیه 
بازیکنان بزرگسال تیم های آسیایی مطرح شده است. در شرایطی 
قرار است سهمیه بازیکنان بزرگسال تیم های پرسپولیس، سپاهان 
و نساجی افزایش پیدا کند که گویا در نقطه مقابل تیم ها متعهد 
خواهند شــد که به تیــم امید ایران برای حضــور در بازی های 
آسیایی هانگژو بازیکن بدهند. فدراسیون فوتبال هنوز رسماً این 
قانون را ابلاغ نکرده، اما تنها در صورتی دلگادو شــانس بازی در 
لیگ برتر ایران را به  دست خواهد آورد که این قانون ابلاغ شود.

افشای رقم پیشنهادی پرسپولیس 
به گلر استقلال 

پرســپولیس در یک مقطع بــه جذب محمدرضــا خالدآبادی، 
دروازه بان فصل گذشــته هوادار بســیار نزدیک شد، اما بار دیگر 
پروســه رفتن او به استقلال تهران کلید خورد. به گزارش ورزش 
ســه، سرخ ها به دلیل پر بودن لیســت بزرگسال خود مجبور به 
جذب گلر زیر 23ســال بودند و در همین زمینه مذاکراتی هم با 

دروازه بان تیم ملی امید داشتند.
در نهایت این اســتقلال بود که با فراهم کردن مبلغ رضایت نامه، 
این گلر را خرید و پرســپولیس در جذب او ناکام ماند. شاید در 
این مقطع که بیرانوند مصدوم شــده، حضور او خیال پرسپولیس 
را تــا حد زیادی راحت می کرد؛ چراکه او برخلاف گلرهای جوان 

سرخ ها تجربه بازی لیگ برتری دارد.
حال درویش در مورد پیشنهادشــان به خالد در توضیح کوتاهی 
گفت: ما برای یک بازیکن جوان)خالد آبادی( حاضر شــدیم ده 

میلیارد بدهیم اما به استقلال رفت.

پوگبا هیچ قانون ضد دوپینگی 
را نقض نکرده است

رافائــلا پیمنتا، ایجنت پل پوگبا، تأکید کــرد که او هیچ قانون 
ضددوپینگی را نقض نکرده است. به گزارش »ورزش سه«، دادگاه 
ملــی ضددوپینگ ایتالیا پل پوگبا را بــه اتهام دوپینگ تا زمان 
بررســی کامل پرونده اش از حضور در مســابقات فوتبال محروم 
کرد. رافائلا پیمنتا، ایجنت این ســتاره فرانسوی، با رد این اتهام 
بزرگ اعــلام کرد که پوگبا هیچ گاه قصد برهــم زدن قوانین را 

نداشته است.
ماجرا از جایی شــروع شد که رســانه های ایتالیایی خبر دادند 
تســت سطح تستوسترون پوگبا در بازی مقابل اودینزه در سری 
A مثبت شــده اســت؛ هافبک یووه در آن بازی اصلًا به میدان 
نرفت، اما حالا به دردســری افتاده کــه او را از همراهی تیمش 

محروم کرده است.
پوگبــا امیدوار بود با بازیابی آمادگی کاملش بتواند یووه را بعد از 
پایــان فیفادی در بازی مقابل لاتزیــو همراهی کند، اما حالا در 

معرض یک فاجعه بزرگ قرار گرفته است.
البته محرومیت او موقتی اســت؛ براســاس قوانین ضددوپینگ 
ایتالیا در صورتی که عمدی بودن این تخلف اثبات شــود پوگبا 
ممکن اســت تا 4 سال محروم شود. آر ام ســی اسپورت برای 
جویا شدن اوضاع با رافائلا پیمنتا، ایجنت پوگبا، مصاحبه ای انجام 
داده که در آن هر گونه تخلفی از ســوی ستاره فرانسوی تکذیب 

شده است.
پیمنتا گفت: »ما منتظر رأی نهایی کمیته ضددوپینگ هستیم 
و نمی توانیم تا پیش از اعلام رأی نهایی نظری داشــته باشــیم؛ 
چیزی که مســلم اســت اینکه پل پوگبا هرگز قصد نقض هیچ 

قانونی را نداشته است.«

مربع مخوف پرتغال:

 بدون رونالدو هم می توانیم!

4 ستاره تیم ملی پرتغال با درخشش خود جای خالی رونالدو در 
بازی امشب را پر کردند. به گزارش »ورزش سه«، تیم ملی پرتغال 
به اقتدار خود در گروه J انتخابی یورو 2024 ادامه داد و امشــب 
موفق شــد لوکزامبورگ را با نتیجه 9-0 شکست دهد. این تیم 
ششــمین برد متوالی خود را در غیاب کریستیانو رونالدو کسب 

کرد که در بازی با اسلواکی سه کارته شده بود.
شــاگردان روبرتو مارتینز در نبود بهترین گلزن ملی فوتبال دنیا 
کار آسانی برای شکست دادن لوکزامبورگ نداشتند و پرگل ترین 

پیروزی تیم شان در این دوره از رقابت ها را رقم زدند.
برونو فرناندز، ســتاره باشگاه منچستریونایتد، مرد اول این دیدار 
بــود که 3 گل ســاخت و یک گل هم زد تــا روی تقریباً نصف 
گل های تیمش نقش مســتقتیم ایفا کرده باشد. در این دیدار 3 

بازیکن پرتغال نیز موفق شدند بریس کنند.
گونچالــو ایناســیو و گونچالو راموس در نیمــه اول هر کدام دو 
گل زدنــد و در نیمه دوم نیز دیگو ژوتا موفق شــد دوبار دروازه 
لوکزامبــورگ را باز کند تا در کنار پاس گلی که در دقیقه 67 به 

ریکاردو هورتا داد روی سه گل پرتغال نقش مستقیم ایفا کند.
شاگردان فرناندز در شبی موفق به کسب این برد شدند که شاید 
اگر کریستیانو رونالدو در آن حضور می یافت بیشترین تعداد گل 
زده را به نام خود می زد و رکورد گل های ملی اش را ارتقا می داد.

یونایتد دست به دامن بازیکنی 
که فکرش را نمی کنید!

باشــگاه منچســتریونایتد قصد دارد انور الغازی، بازیکن 
سابق استون ویلا، را جذب کند. به گزارش »ورزش سه«، 
منچســتریونایتد در میان بلاتکلیفــی آنتونی و جیدون 
ســانچو در حال بررسی تصمیم جذب انور الغازی، وینگر 

هلندی، است.
الغــازی هفته گذشــته بــا توافق دوجانبه پــی اس وی 
آیندهــوون را ترک کرد و می توانــد حتی با پایان پنجره 
نقل وانتقالات تابســتانی به عنوان بازیکن آزاد به یونایتد 

بپیوندد.
این بازیکن 28 ســاله که در تیم های آژاکس، استون ویلا 
و اورتون نیز بازی می کرد، در آخرین بازی قبل از فیفادی 
تماشاگر شکســت یونایتد مقابل آرســنال در ورزشگاه 

امارات بود.
گفته می شود الغازی پیشنهاداتی از عربستان سعودی نیز 
دارد، اما یونایتد می تواند به او فرصت بازگشــت به لیگ 

برتر را بدهد.
اریک تن هاخ در وضعیت مناســبی قرار ندارد؛ آنتونی تا 
اطلاع ثانوی از سوی باشگاه تعلیق شده و جیدون سانچو 
هم اخیراً علیه سرمربی هلندی بیانیه صادر کرده بود. به 
همین دلیل یونایتد در پســت راست خط میانی به یک 

بازیکن نیاز دارد.
این واقعیــت که یونایتد در حال بررســی یــک انتقال 

است، نشان می دهد که شوکه کننده برای الغازی 
آنتونی و ســانچو را آنها چقــدر وضعیت 
که  می گیرند  آنها جدی  روی هم خرید 
بــه 170 میلیون برای یونایتد نزدیک 

یورو هزینه داشت.

 میثم محجوبی - گروه ورزش
متولــی هندبال فارس بــا امیدواری زیادی درباره آینده این رشــته 

ورزشی به خصوص در بخش بانوان صحبت می کند؛
رضا غلامشاهی ابتدا در خصوص کسب عنوان 
دومین هیئت برتر اســتانی اظهار داشــت: در 
ســالی که گذشــت هیئت فارس موفق شد با 
تــلاش همه بــزرگان و زحمت کشــان عرصه 
هندبــال، به مقام دوم هیئت های برتر کشــور 
دســت یابد که نقش رســانه ها هــم در این 

موفقیت، غیرقابل انکار است.
وی در خصــوص برنامه های هیئت در ســال 
جاری گفــت: هیئت هندبال فارس در ســال 
جاری نــگاه ویژه ای به هندبــال پایه دارد که 
به همین منظور، برگزاری مســابقات نوجوانان 
را داشــتیم که تیم آریا فارس زاگرس به مقام 
قهرمانی رســید و به همراه تیم شهید چمران 
لارســتان، جواز حضور در مســابقات منطقه 
هفت کشور را کسب کرد. همچنین مسابقات 
نونهالان فارس را نیز به میزبانی هیئت هندبال 
شهرستان شیراز برگزار کردیم که تیم جهرم به 

مقام قهرمانی دست یافت.
غلامشاهی درباره فعالیت های هیئت در حوزه 
بانوان نیز اظهار داشت: در بخش بانوان با توجه 
به اســتقبال گســترده ای که در رده نونهالان 

شــاهد بودیم، مجبور شدیم که مســابقات را در دو بخش شمال و 
جنوب استان برگزار کنیم؛ مسابقات جنوب را در شهرستان لارستان 
برگزار کردیم و مســابقات شــمال نیز به میزبانی شهرستان نورآباد 

ممســنی برگزار شد. تیم های شیراز و کازرون موفق شدند مقام های 
اول ایــن رقابت ها را به دســت بیاورند. در بخــش بانوان رقابت های 
بیشتری در ادامه سال خواهیم داشت که امیدواریم با این فعالیت ها، 

آینده خوبی برای بانوان هندبالیست استان رقم بخورد.

وی دربــاره حضور تیم هــای فارس در در لیگ برتــر هندبال بانوان 
با ذکر این نکته که امســال دو تیم خواهیم داشــت، افزود: تیم های 
شهید چمران لارستان و شهید شاملی کازرون، نمایندگان فارس در 

لیگ برتر خواهند بود که امیدواریم امسال هم شاهد حضور پرقدرت 
تیم هایمان در لیگ برتر باشــیم. 4 بازیکن و یک مربی از فارس هم 
در تیم ملی هندبال بانوان حضور دارند که اتفاق بســیار خوبی است.  
خانم هــا زهرا فقیهی، رؤیا نوروزی، فاطمه شــاهی و ملیکا محمدی 
به عنــوان بازیکن و خانم خدیجه قانع به عنوان 
مربی در تیم ملی حضور دارند. در بخش آقایان 
نیز یاسین کبیریان و علی رحیمی کازرونی، دو 
بازیکن خوب اســتان فارس هستند که در تیم 

ملی حضور دارند.
رئیس هیئت هندبال استان فارس در پایان در 
خصوص مشکلات زیاد تیم شهید شاملی برای 
حضور در لیگ برتر آقایان گفت: پیش از شروع 
رقابت ها جلسه ای با حضور مالک باشگاه، آقای 
شاملی با مدیرکل ورزش استان، آقای شکوهی 
برگزار شد، وی در یک دوراهی قرار گرفت که 
در لیگ برتر شرکت کند یا نه. واقعیت امر این 
اســت که وی در سال گذشته با بی مهری های 
زیادی در سطح استان و شهرستان مواجه شد 
که او را کمی دلسرد کرد، اما در نهایت تصمیم 
بر این شد که این تیم امسال نیز در رقابت های 

لیگ برتر شرکت کند.
به گزارش شیرازنوین، تیم آقایان شهید شاملی 
در دو هفته نخســت لیگ برتر مقتدرانه ظاهر 
شد و هر دو دیدار را با اختلاف گل زیاد به سود 
خود تمام کرد و فعلًا صدرنشین رقابت هاست. لیگ برتر بانوان هنوز 
آغاز نشــده، اما این امیدواری وجود دارد که نمایندگان فارس در آن 

بخش نیز جزو مدعیان قهرمانی باشند.

رئیس ســازمان جوانــان جمعیت هلال احمــر از ارائه 
پیشنهاد برگزاری مسابقات آماده در عرصه بین المللی با 
همکاری معاونت بین الملل سازمان خبر داد و گفت: امید 
اســت این طرح مورد پذیرش صلیب سرخ جهانی قرار 
گیرد تا زمینه ساز انتقال تجربیات به سایر کشورها باشد. 
رئیس ســازمان جوانان جمعیت هلال احمر در ســفر 
یک روزه به شهر شیراز و بازدید از محل اجرایی برگزاری 
مرحله کشــوری یازدهمین دوره مسابقات آماده، اظهار 
کــرد: یکی از موضوعات و مســئولیت هایی که بر عهده 
سازمان جوانان جمعیت هلال احمر محول شده جذب، 
ســامان دهی و توانمندسازی و نگه داشت و به کارگیری 
نیروی انســانی داوطلب در رده سنی زیر 35 سال است 
که تحقق این موضوع تنها به واسطه برگزاری برنامه های 
آموزشــی و ارزیابی از آموزش های ارائه شــده در قالب 

برپایی اردو و برنامه های ورزشی امکان پذیر است.
حجت الاســلام سید هاشم حسینی المدنی افزود: تحقق 
دو موضوع احیــای اردوها و اردوگاه های جمعیت هلال 
احمر و برگزاری مسابقات و برنامه های امدادی و ورزشی 
از موضوعاتــی بود کــه با هم فکری اعضــا، داوطلبان و 

مجموعه جوانان سازمان همواره بر آن تأکید شد. 
رئیس ســازمان جوانان جمعیت هلال احمر با تأکید بر 
اینکه برنامه های ورزشــی، امدادی و بشردوستانه با دو 

نگاه ویژه دنبال می شود، گفت: تلاش ما بر این است تا همواره از بروز حوادث 
پیشگیری شود تا اینکه اجازه بدهیم اتفاقی رخ دهد و آن را مدیریت کنیم.  

حجت الاســلام حســینی المدنی خاطر نشــان کرد: با توجه به وظیفه اصلی 
ســازمان جمعیت هلال احمر در راســتای داشــتن آمادگی لازم برای بروز 
مخاطرات، اعضا و داوطلبان نیز باید بتوانند در هر شرایط بحرانی خدماتی را 

به مردم کشور و حتی مردم سراسر جهان ارائه کنند.
وی با اشــاره به اینکه بیشــترین تلاش ما در حوزه پیشــگیری است، اضافه 
کرد: با توجه به برنامه ریزی که باید برای جوانان داشــته باشیم و از توان آنها 
اســتفاده کنیم این زمینه باید فراهم شود تا جوانان در حوزه ورزش فعالیت 

بیشتری داشته باشند. 
به گفته رئیس ســازمان جوانان جمعیت هــلال احمر، جوانان این مرز و بوم 
جوانان افتخارآفرین و تمدن ســاز این کشور هستند و این موضوع بارها اثبات 

شده است.
حجت الاسلام حسینی المدنی در ادامه به تعداد جمعیت جوانان سازمان هلال 
احمر اشــاره کرد و گفت: در حال حاضر جمعیت جوانان هلال احمر بیش از 
یک میلیون و 640 هزار نفر عضو داوطلب زیر  35 سال است که با قرارگیری 
این تعداد در کنار یک میلیون عضو داوطلب بالای 35سال، تعداد دواطلبان به 

2 میلیون و 640 هزار عضو می رسد. 
وی عنوان کــرد: این تعداد داوطلب که خیران نیک اندیش جامعه هســتند 
در هیچ کشــوری وجــود ندارد که همــواره این آمادگی را داشــته تا برای 
خدمت رســانی و کمک به مردم با ایثار، فداکاری و از خودگذشتگی در خط 

مقدم خدمت رسانی باشند. 
رئیس ســازمان جوانان جمعیت هلال احمر افزود: این ارزنده ترین روحیه ای 
اســت که یک انسان می تواند داشته باشد؛ این موضوع نشأت گرفته از فطرت 
الهی  انسان اســت که در وجود همه انسانهاست و هر فردی که  به آن توجه 

بیشتری کند صبغه الهی و رنگ و بوی خدایی آن بیشتر 
خواهد شد.

برگزاری  تأکید کرد:  حجت الاســلام حســینی المدنی 
المپیــاد آماده دانش آمــوزان مقطع متوســطه اول در 
راستای سنجش توان جسمی و فردی و همچنین میزان 
آمادگی کار گروهی اســت تا شرکت کنندگان در قالب 
گروه های دوســتانه بتوانند تجربیات خود را به یکدیگر 

انتقال دهند. 
رئیس ســازمان جوانان جمعیت هــلال احمر در پایان 
سخنان خود از ارائه پیشنهاد برگزاری مسابقات آماده در 
عرصه بین المللی با همکاری معاونت بین الملل جمعیت 
هــلال احمر خبر داد و بیان کرد: امید اســت این طرح 
مورد پذیرش صلیب سرخ جهانی قرار گیرد تا زمینه ساز 

انتقال تجربیات به سایر کشورها باشد. 
حجت الاســلام و حســینی المدنی یادآور شد: بهترین 
اقدامی که می توان در عرصه بین المللی انجام داد نشــر 

فرهنگ ایثار، فداکاری و از خودگذشتگی است.
گفتنی اســت در حاشــیه بازدید از روند برگزاری این 
مسابقات، مدیرعامل جمعیت هلال احمر استان فارس 
در ســخنانی بیان کرد: طرح »دادرس« مخفف عبارت 
»دانش آموزان آماده در روزهای ســخت« اســت که با 
همکاری جمعیت هلال احمــر و آموزش وپرورش اجرا 

می شود. 
حسین درویشی با اشاره به اینکه این طرح برای دانش آموزان مقطع متوسطه 
دوم)هفتم، هشتم و نهم( اجرا می شــود، افزود: این آموزش ها در قالب طرح 
دادرس هرســاله از مهرماه تا اواخر اردیبهشــت بــه دانش آموزان این مقطع 

تحصیلی ارائه می شود.
مدیرعامل جمعیت هلال احمر فارس اضافه کرد: برگزاری این مسابقات برای 
پســران دانش آموزان متوسطه دوم از روز 17 تا 21 شهریورماه جاری و از 22 

تا 26 شهریور برای دختران دانش آموز برگزار خواهد شد.
درویشــی یادآور شد: در این دوره از مسابقات یک هزار و 200 نفر دانش آموز 
حضور دارند که از استان فارس نماینده پسران دانش آموز از شهرستان نی ریز 
و نماینده دختران دانش آموز از شهرستان آباده به عنوان منتخب استان حضور 

دارند که با دانش آموزان متخب سایر استان ها رقابت خواهند داشت.

رئیس هیئت هندبال استان فارس:رئیس هیئت هندبال استان فارس:

آینده خوبی در انتظار بانوان هندبالیست استآینده خوبی در انتظار بانوان هندبالیست است
در سال جاری نگاه ویژه ای به رده های پایه داریمدر سال جاری نگاه ویژه ای به رده های پایه داریم

آمادگی هلال احمر برای برگزاری مسابقات آماده در عرصه بین المللی

مدافع پیشین تیم ملی فوتبال ایران تأکید کرد، انتظار همه فوتبالی ها این 
است که تیم ملی به فینال جام ملت ها راه پیدا کند. به گزارش خبرگزاری 
تسنیم، شاهین بیانی درباره بازی دوستانه تیم ملی برابر بلغارستان گفت: 
همه می دانند چه مشــکلاتی وجود دارد که نمی توانیم با تیم های مطرح 
دنیا بازی کنیم و طبیعتاً بلغارســتان یک تیم قابل دســترس بود که تیم 
ملی با آنها روبه رو شــد. هدف امیر قلعه نویی هم این اســت که شناخت 
بیشــتری از بازیکنان پیدا کند، ولی من امیدوارم که میانگین ســنی تیم 
ملی پایین تر برود. ما حداقل در پســت مدافعــان کناری باید از بازیکنان 
جوان تر اســتفاده کنیم؛ فکر می کنم بازیکنانی مثل صادق محرمی، امید 

نورافکن و حتی ابوالفضل جلالی بتوانند در پســت های دفاع چپ و راست 
به تیم ملی کمک کنند.

پیشکســوت فوتبال ایران در مورد بازی دوستانه تیم ملی با آنگولا که به 
گفته مسئولان فدراســیون 10 میلیارد تومان هزینه برای این فدراسیون 
در بر داشــته است، تصریح کرد: 10 میلیارد در فوتبال ما رقمی نیست و 
این مبلغ را یک بازیکن متوســط در لیگ برتر می گیرد؛ مهم این اســت 
که بتوانیم از این بازی ها نهایت اســتفاده را ببریم و تیم قوی تری را شکل 

بدهیم. 
بیانی در پاســخ به این پرســش که »آیا تیم ملی شانسی برای قهرمانی 

در جام ملت ها دارد؟«، یادآور شــد: بدون شک این نسل یکی از بهترین 
نسل های تاریخ فوتبال ایران است و ما هیچ وقت این قدر لژیونر نداشتیم. ما 
معمولًا در دهه های گذشته مقابل تیم های غرب آسیا مشکلی نداشتیم و 
چالش اصلی ایران تقابل با تیم های شرق آسیاست. تیم ملی در چند دوره 

با تیم های شرقی روبه رو شده و متأسفانه شکست خورده است.
مدافع پیشین تیم ملی فوتبال کشورمان در پایان تصریح کرد: ما بازیکنان 
خوبی داریــم و توقع جامعه فوتبال و فوتبالی ها این اســت که تیم ملی 
حداقل به فینال جام ملت ها راه پیدا کند؛ بدون شــک اعضای کادر فنی 

تیم ملی نیز به کمتر از این راضی نیستند.

مدافع پیشین تیم ملی فوتبال:

باید حداقل به فینال جام ملت ها برسیم
 امیدوارم میانگین سنی تیم ملی پایین تر برود


